
SØRLI SKOLE 
 
 

Dato: 25.09.24 

Tidspunkt: 15.30 – 17.00 

Sted: Sørli skole personalrom 

Møtet innkalt av: Sekretær Type møte: SU/SMU 

Møteleder Eva Britt Rem Referent:  Eva Britt Rem 

Møtedeltakere: FAU-leder: Maiken Christin Bakken 
Elevrådsrepresentanter: Karoline Røren Olaussen, Tilde 
Cornelia Lameus-Halvorsen og vara Amelia Lovise 
Løvliseter 
Lærerrepresentanter: Sigrun Orderdalen Stamnes og Åse 
Marie Sandmark 
Andre ansatte: Per Monsen, Korsli 
Sekretær/rektor: Eva Britt Rem  
Forfall: 
Foreldrerepresentant: Christian Tjøstheim 
Kommunestyrets representant: Tina Kucina (Ap) 
Elevrådsrepresentanter: Frida Bjørsland Mikkelsen 

Agenda: Sak 1/2023-2024 Godkjenning av innkalling og konstituering 
Sak 2/2023-2024 Saker fra FAU 
Sak 3/2023-2024 Saker fra elevrådet 
Sak 4/2023-2024 Saker fra skolen og SFO 
Sak 5/2023-2024 Eventuelt  

MØTEREFERAT: 

Sak nr: 1 
 

Godkjenning av innkalling og 
konstituering 

Presentert 
av: Eva Britt 
Rem 

 

Diskusjon: Ingen merknad  
 

  

Konklusjon/vedtak Konstituering av SU: 
SU/SMU leder: Maiken 
Christin Bakken.  
FAU medlem: Christian 
Tjøstheim 
Elevrådsrepresentanter:  
Karoline Røren Olaussen, 
Frida Bjørsland Mikkelsen og 
Tilde Cornelia Lameus-
Halvorsen 
Lærerrepresentanter: Åse 
Marie Sandmark og Sigrun 
Orderdalen Stamnes 
Kommunestyrets 
representant: Tina Kucina  
Andre ansatte:  
Sekretær/rektor: Eva Britt 
Rem. 
 

  



Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 2 Saker fra FAU 
 

Presentert 
av: Maiken 
Christin 
Bakken. 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

Konstituert styre for FAU, skoleåret 2024-2025 
FAU-leder: Maiken Christin Bakken, 7A 
Nestleder: Christian Tjøstheim, 4B 
Kasserer: Anne Konow Verlo 
Referent:  
 
Sørli- lekene 2024 

• Sørli- lekene ble gjennomført 12. sept. med godt 
oppmøte. Inntekten etter arrangementet ble ca. 
40 000 før utgiftene er trukket fra. Regnskapet er 
foreløpig ikke helt klart. 

Konklusjon/vedtak  
 

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 
 

 

Sak nr: 3 Saker fra elevrådet 
 

Presentert av  
Karoline 
Røren 
Olaussen 

 

Orientering/ 
Diskusjon: 

Konstituering av elevrådet, skoleåret 2024-2025: 
Ansvarlig for elevrådet: Tonje Chr. Frøisli Aaserud (lærer) 
Leder: Karoline Røren Olaussen (7B) 
Nesteleder: Frida Bjørsland Mikkelsen (6B) 
Sekretær: Tilde Cornelia Lameus-Halvorsen (7A) Alle tre 
møter i SU. 
Vara: Amelia Lovise Løvliseter 
 
 
BlimE 2025: 

• Sørli skole danset BlimE dansen fredag 20. sept. 
 

TV-aksjonen 2024 

• Sørli skole har lang tradisjon for å delta på TV-
aksjonen. TV- aksjonen 2024 går til 
Barnekreftforeningen 

• Sørli arrangerer skoleløp, lekeloppis og vi danser 
BlimE- dansen. 

 
Elevrådets syn på mailen fra klassekontaktene på 1. 
trinn. 
Spill, sosiale medier  



• Flertallet tenker at foreldrene skal bestemme felles for 
klassen om sosiale medier. Elevrådet tenker at man 
kan få det året man fyller 13 sånn at det blir rettferdig.  
 

Bursdagsfeiringer 

• Elevrådet støtter forslaget og tenker at en større gave 
er bedre enn mange smågaver. 

• For at alle skal bli inkludert inviterer man alle guttene 
eller alle jentene i klassen. Det er viktig at ingen blir 
utenfor. 
 

Klasseklubber: 

• Elevrådet håper at foreldrekontaktene kan arrangere 
klasseklubb helt opp til 7. trinn. Det kan være sosiale 
aktiviteter på kvelden som kino m.m. 

 
Mascorama! 
Et trivselsskapende tiltak i oktober/november for hele skolen. 
 
Ideen er altså at Tonje får med 8 voksne som i kostyme 
spiller inn en typisk Maskorama-film med sang og hint. 
Denne vises til elevene mandag, og deretter har de uken på 
seg til å snakke med alle voksne på skolen for å kjenne igjen 
stemme, forstå hint og å gjette hvem som var bak maska. På 
fredager skal alle stemme i Forms på hvem de tror det er, og 
hvem skal ut, og da kommer det ny video hvor maska må av.  
 
Det skal være hemmelig for alle voksne på skolen også, så 
det er kun Tonje og den på filmen som vet hvem det er. 
Derfor kan voksne også gjette, og de kan bruke dette til å 
engasjere elevene sine.  
 
Vi håper dette kan bidra til fellesskap og moro når det går 
mot mørkere tider. Det blir en liten symbolsk premie til 
vinneren hver uke. 
 
FAU lurer på om det er planlagt reflekskampanje nå i høst. 
 

Konklusjon 
/vedtak 

•   

Gjøremål: • Elevrådet planlegger 
reflekskampanjen på 
neste elevrådsmøte 

Ansvarlig: 
Karoline 
Røren 
Olaussen 

Frist: 
27.11, 
neste su 
møtet 
 
 

 

Sak nr: 4 Saker fra skolen Presentert 
av:  
Eva Britt Rem 

 



Diskusjon/ 
Til orientering: 

Møteplan SU/SMU 

• Gjennomgang og revidering av møteplan for 
SU/SMU- skoleåret 2024-2025 
 

Årshjul for foreldremøter, utviklingssamtaler og 
elevsamler: 

• Gjennomgang av årshjulet 

• Det har vært gjennomført foreldremøtet for 1. trinn i 
uke 35 og for 2.-7. trinn i uke 38   

• Agendaen på foreldremøtene for 2.-7. trinn var  
o KI-kunstig intelligens i nittedalsskolen 

v/digitalpedagog Tonje Chr. Aaserud 
o Ny opplæringslov v/rektor kap. 10,11 og 12 
o Traumebevisst tilnærming v/miljøveileder 

Marita Evensen 
Første del var felles i gymsalen og del to var klassevis 
med refleksjon/dialog og trinnvise tilpasninger. 

 
Budsjett 2025 

• Det er trange rammer til skolene i budsjettforslaget for 
2025. På Sørli har vi de senere årene hatt en økning i 
antall timer til spesialundervisning. Med de samme 
økonomiske rammene får dette konsekvenser for 
lærertettheten. Økning i spesialundervisning dreier 
ressursbruken fra felleskap til enkeltindivid. 

• Skolen jobber nå med inkluderende undervisning der 
spesialpedagogene jobber sammen med lærerne for 
å skape en inkluderende undervisning der målet er at 
alle skal oppleve trygghet, mestring og medvirkning 
på sitt nivå i klassen. Opplæringsloven sikrer at alle 
elever skal ha et tilfredsstillende utbytte av 
opplæringen. 

 
Lokale forskrifter på høring 
Nittedal kommune skal vedta flere lokale forskrifter i 
forbindelse med ny opplæringslov som er gjeldende fra 
01.08.24. 

• Permisjon fra skolen 

• Skolefritidsordningen (SFO) 

• Skoleregler 

• Skolerute 

• Hovedmål ved den enkelte skole 
 
Nåværende retningslinjer er gjeldende frem til nye forskrifter 
vedtas av kommunestyret. 
 
Deltagelse i forskningsprosjekter skoleåret 2024-2025 

• Prosjektet «SpedAims -ABC123 » på 2. trinn 
fortsetter. Prosjektet handler om at elever som henger 



etter i lesing og regning får intensiv opplæring i en 
periode. SpedAims er et tiltak for å møte dette 
behovet. 

• Prosjektet «Jeg vet» for 2.-7. trinn. 
«Jeg vet» er et gratis undervisningsopplegg til bruk i 
skoler og barnehager som gir barn og 
unge kunnskap som kan forebygge og beskytte 
dem mot å bli utsatt for, eller utsette andre for, 
mobbing, krenkelser, vold og overgrep.  
«Jeg vet» er utviklet av Bufdir, Salaby og Redd Barna 

• Prosjektet «Supportgrupper» på 5.-7. trinn 
Supportgrupper i skolen er et tiltak som skal bidra til 
at elever som ikke trives, blir utestengt eller opplever 
mobbing, får hjelp så raskt som mulig. 
https://vfb.no/hva-vi-gjor/psykisk-helse-og-
livsmestring-i-skolen/supportgrupper-i-skolen/ 
 

Alle barneskolene i Nittedal deltar på prosjektene SpedAims 
og Supportgrupper. 
 
Felles sommeravslutning for hele skolen  
 

• Flere barneskoler gjennomfører felles 
sommeravslutning for hele skolen fremfor 
klasse/trinnvise sommeravslutninger. Vi ønsker å 
innføre dette på Sørli fra våren 2025. Unntaket er 7. 
trinn som har egen avslutning. Vi planlegger å 
gjennomføre dette siste skoleuka. Vi planlegger 
picknick -alle tar med egen mat. Alle trinn vil ha ett 
innslag hver i løpet av kvelden etter oppsatt tidspunkt. 
Vi håper dette kan bidra til gode fellesopplevelser for 
hele skolen hvor alle ansatte, elever og foreldre 
møtes. Forslaget er drøftet og vedtatt i elevrådet. 

 
Skolens innspill til retningslinjer fra klassekontaktene 
på 1. trinn. 
På foreldremøte 28.08.24 utarbeidet foreldrene noen 
retningslinjer som de ønsket forankret i FAU. 

• Bursdagsfeiringer 

• Klasseklubb 

• Sosiale aktiviteter 

• Spill  

• Sosiale medier 
 
Bursdagsfeiringer 

• Skolen innspill til dette er at foreldrene sørger for at 
ingen fra klassen blir ekskludert i bursdagsfeiringer. 
En inviterer alle jentene/guttene- ingen utenfor. 

https://vfb.no/hva-vi-gjor/psykisk-helse-og-livsmestring-i-skolen/supportgrupper-i-skolen/
https://vfb.no/hva-vi-gjor/psykisk-helse-og-livsmestring-i-skolen/supportgrupper-i-skolen/


• Det er mulig å bruke sfo lokalene og gymsalen gratis. 
Forutsetningen er at en rydder og vasker etter bruk. 
Dersom noe blir ødelagt forventer vi at skolen får 
informasjon og at det erstattes av bruker.   

 
Klasseklubb/sosiale aktiviteter: 
Skolen støtter elevrådets forslag om at klassekontaktene tar 
initiativ til et par sosiale aktiviteter med klassen i løpet av 
skoleåret. Det kan være skogsturer, kino m.m. Dette vil være 
fellesskapene aktiviteter som styrker klassemiljøet og skaper 
gode fellesopplevelser. 
 
Bruk av spill og sosiale medier 
Skolens ansatte er glade for at foreldrene tar tak i dette og 
ønsker felles retningslinjer for bruk av spill og sosiale 
medier. Skolen støtter at aldergrensen på spill følges og at 
sosiale medier ikke brukes for elever som går på 
barneskolen. Dette vil være et viktig bidrag for å hindre 
mobbing og utenforskap. 
Unnskyldningen kan ikke være at det alltid er noen som ikke 
holder aldersgrensen. Aldersgrensen er satt for å beskytte 
barna og alle har et ansvar for at barna har en trygg og god 
hverdag. Det er skolen og hjemmet i samarbeid som har 
ansvar for en trygg og inkluderende hverdag for barna. 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

Både skolen, elevrådet og SU stiller se bak forslaget om at 
aldergrensen på spill følges og at sosiale medier ikke brukes 
for elever som går på barneskolen. 

Gjøremål: Følgende saker tas med 
tilbake til FAU som kan uttale 
seg. 

• Årshjulet for 
foreldremøter, 
utviklingssamtaler og 
elevsamtaler. 

• Felles 
sommeravslutning  

• Mailen fra foreldrene på 
1. trinn. FAU lager felles 
retningslinjer som er 
forankret i FAU. 

Ansvarlig: 
Maiken C 
Bakken 

Frist: 
Neste 
møte i su, 
27.11.24 

Sak nr: 5 Eventuelt Presentert 
av: 

 

Diskusjon/ 
orientering: 

Maiken informerte om at innebandygruppen har en 
innebandybane som Sørli kan få gratis. Dette er et flott 
tilbud, utfordringen er hvor den skal plasseres.  
Dette har vært oppe tidligere og vi fant ingen egnet plass å 
sette banen, banen krever «riktig» underlag. 
Maiken kom med forslag om borregården mellom B og C- 
bygget. Banen er 10x20 m. Vi utforsker dette videre. 
 



Konklusjon/vedtak  

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

26.09.2024 

Eva Britt Rem 

Referent 


